
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 20. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1125
Er ministeren enig med formanden for de danske svineproducenter, Henrik
Mortensen, der på TV2 News (d. 14 september) fremhævede, at en af de væ-
sentlige grunde til, at prisen på svinekød stiger er, at der produceres færre gri-
se både i Danmark og i udlandet, jf. http://play.tv2.dk/programmer/magasiner/
business/nyhedsklip/svineboenders-indtjening-tordner-i-vejret-122525/?icid=S
%C3%B8gning%20p%C3%A5%20%22henrik%20mortensen
%22:area2:22:Nyhedsklip?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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